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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en 
Julianadorp betreffende sfeerverlichting Loopuytpark 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 22 augustus 2022 heeft de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp onder verwijzing 
naar artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld 
over sfeerverlichting Loopuytpark, het antwoord vindt u onder de vraag: 
 

1. Welk collegebesluit ligt ten grondslag aan de afwijzing voor sfeerverlichting in het 
Loopuytpark? 

Het Beheerplan Bomen 2020-2025 ligt ten grondslag aan dit besluit. Bomen in de openbare ruimte van Den 
Helder worden bekostigd door de gemeente en vertegenwoordigen een behoorlijke waarde, die kan oplopen 
tot wel €100.000 per boom. Elk jaar dat een boom ouder wordt zal deze in waarde stijgen. De waarde wordt 
bepaalt door de vele functies die bomen vervullen. Hoe groter de boom, hoe meer deze functie vervult wordt. 
Deze functies zijn:  

- zuiveren van lucht, 
- vastlegging van CO2, 
- het tegengaan van klimaatverandering, 
- zorgen voor verkoeling, 
- waterberging, 
- blokkade tegen wind, 
- betere gezondheid, meer geluk en sociale cohesie van bewoners,  
- bieden van voedsel en onderdak aan dieren.  

 
De gemeente ziet de waarde van de bomen in en is er dan ook zuinig op. 
Met betrekking tot de casus heeft de portefeuillehouder, met het benoemde kader als uitgangspunt, 
consulterend beraad gevoerd met het college voorafgaand aan de gesprekken met de partijen betrokken bij 
het Loopuytpark. 
 

2. Wanneer en door wie is dit besluit genomen? 
Zie vorig antwoord. 
 

3. In hoeverre is het belang van de ondernemers in dit besluit meegewogen? 
De instemming van het college ging er over het belang van de bomen en het beschermen van de bomen in de 
gemeente. Het niet bevestigen van verlichting in of aan de bomen is hier een gevolg van. Bomen beschadigen 
door het bevestigen van verlichting aan de takken. Alle takken in een gezonde boom groeien. Met het 
bevestigen van welk materiaal dan ook, wordt op den duur de sapstroom afgesneden en zal dit de groei van 
de boom belemmeren. Ook het extra gewicht dat aan de takken komt te hangen, zorgt voor een extra 
belemmering van de groei van de boom.  
 
Het belang van de ondernemers is dat er een gezellig verlicht plein is. Hiervoor zijn veel alternatieven 
mogelijk, los van verlichting in of aan de bomen. De ondernemers zijn alternatieven aangeboden. Ook zijn zij 
geadviseerd over de mogelijkheden van sfeerverlichting die de bomen niet beschadigen.  
 

4. Is de reden van afwijzing opgenomen in een beleidsplan? 
De gemeente draagt zorg voor haar bomen. Dit is opgenomen in het Beheerplan Bomen 2020-2025. Ten 
grondslag aan het advies aan het college om geen sfeerverlichting in bomen te accepteren, lag de 
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beoordeling van de gecertificeerd boomadviseur van de gemeente. Het college en de raad investeren veel 
geld in de bomen in de gemeente. Om de bomen een goede kans te geven gezond oud te worden, waarmee 
ze, naar mate ze ouder worden, meer functies volbrengen en steeds meer waard worden, is het van belang 
dat er geen extra handelingen worden uitgevoerd in, aan en rondom bomen, die mogelijk tot beschadiging van 
de boom leiden. 
 

5. Waarom is sfeerverlichting in de Beatrixstraat en aan het Julianaplein wel mogelijk? 
In de Beatrixstraat zijn speciale constructies gemaakt die losstaan van de bomen. Deze zijn dus niet bevestigd 
aan de bomen, de boom heeft hier dan ook geen last van. Alle overige verlichting in bomen is niet toegestaan 
en zal ook weggehaald worden. Wij hebben de ondernemersvereniging gevraagd de verlichting die is 
opgehangen in de bomen bij het Stadspark (gedeelte voormalig Julianaplein) te verwijderen en ook hier te 
zoeken naar alternatieven. 
 

6. Waarom geldt deze toestemming niet voor het Loopuytpark en hanteert u hier andere regels en 
richtlijnen?  

Er gelden voor het Loopuytpark geen andere regels en richtlijnen. Verlichting, snoeren of welke constructie 
dan ook is in geen enkele boom wenselijk. 
 

7. Het bedrijf die de installatie zou plaatsten is al actief in Den Helder,  waarom mogen de 
ondernemers niet met hen in zee gaan, om voor het mooie Loopuytpark in Julianadorp een nog 
mooiere sfeer te realiseren? 

Het staat de ondernemers vrij om met het betreffende bedrijf in zee te gaan om op zoek te gaan naar een 
alternatieve manier van verlichting in het park. Dit zolang de constructie niet aan of in de bomen vast zit en de 
boom er geen schade van ondervindt. 
  
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 13 september 2022 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. (Koen) van Veen 
secretaris 

 
 
  
 


